

9

JUN 7 1979

1st Session, 49th Legislature,
New Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

1^{re} session, 49^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

52

FACULTY OF
LAW LIBRARY,
UNIVERSITY OF
NEW BRUNSWICK

BILL

PROJET DE LOI

AN ACT TO AMEND THE
REGISTRY ACT

LOI MODIFIANT LA
LOI SUR L'ENREGISTREMENT

HON. RODMAN E. LOGAN, Q.C.

L'HON. RODMAN E. LOGAN, C.R.

EXPLANATORY NOTE

Amendment will facilitate real estate transactions not involving a subdivision where the development officer is not immediately available to approve the deed.

NOTE EXPLICATIVE

Modification facilitant les transactions immobilières, à l'exclusion d'un lotissement, lorsque l'agent d'aménagement n'est pas immédiatement disponible pour approuver l'acte.

**An Act to Amend the
Registry Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 Subsection 46(3) of the Registry Act, chapter R-6 of the Revised Statutes, 1973, is amended by adding immediately after paragraph (b) thereof the following paragraph:

(b.1) an instrument accompanied by an affidavit of a barrister and solicitor of the Supreme Court, in the form prescribed by regulation, deposing that the instrument does not subdivide land within the meaning of the Community Planning Act;

**Loi modifiant la
Loi sur l'enregistrement**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 Le paragraphe 46(3) de la Loi sur l'enregistrement, chapitre R-6 des Lois révisées de 1973, est modifié par l'adjonction, après l'alinéa b), de l'alinéa suivant:

b.1) d'un instrument accompagné d'un affidavit émis par un avocat et un sollicitor de la Cour suprême, d'après le modèle prescrit par règlement, attestant que cet instrument ne vise pas à lotir un terrain selon le sens de la Loi sur l'urbanisme;

1st Session, 49th Legislature,
New Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

BILL

AN ACT TO AMEND THE
REGISTRY ACT

Read first time

Read second time

Committee

Read third time

HON. RODMAN E. LOGAN, Q.C.

1^{re} session, 49^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

PROJET DE LOI

LOI MODIFIANT LA
LOI SUR L'ENREGISTREMENT

Première lecture

Deuxième lecture

Comité

Troisième lecture

L'HON. RODMAN E. LOGAN, C.R.
